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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1280 Trålfiske i Stockholms län

Larmen kring Östersjötorskens akuta situation duggar allt tätare och kommer 
från flera olika håll. Så här års kan vi se ett nytt storskaligt fiske pågå utanför 
Stockholms skärgård. Det är industritrålare som fiskar väldigt mycket 
strömming på kort tid. Effektiva industritrålare riktar in sig på strömmingen 
just när den samlas i stora stim för att gå in i skärgården och föröka sig. Det här 
får katastrofala följder för hela skärgården. Det handlar både om att hela 
ekosystemet sätts ur spel och om att tillgången till fisk minskar dramatiskt.

Yrkesfiskare i Stockholms län har uppgett att de får max en tiondel av 
normalfångsterna inne i skärgården, vilket säger något om hur stor leken och 
reproduktionen är. Hittills i år har trålarna tagit upp 370 gånger mer strömming 
än Stockholms yrkesfiskare tillsammans, enligt Havs- och vattenmyndighetens 
statistik. Merparten av den fisk som vi svenskar i dag äter är importerad, och i 
och med detta kommer vår självförsörjningsgrad att minska ännu mer i tider då 
vi behöver ha högre beredskap och bli mer självförsörjande. Säker mat och 
säkert dricksvatten är en grundförutsättning för Sveriges försvarsförmåga.

En redan utsatt besöksnäring på grund av covid-19 utsätts än mer nu. 
Exempelvis kan inte fiskeguider längre ha så mycket att fiska efter i 
Stockholms skärgård.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Vilka åtgärder vidtar regeringen och statsrådet för att minska den storskaliga 
trålningen utanför Stockholms skärgård, och när tror statsrådet att det går att se 
något resultat?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-29
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


